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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

23. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 214
På finansloven for 2007 blev der afsat 20 mio. årligt til en forbedret 
behandling for diabetikere i form af en øget bevilling til insulinpumper. Dette 
blev udmøntet med 13,2 mio. for 2007 og 20,6 mio. for 2008 og de følgende 
år. Samtidig blev det aftalt, at området skulle følges nærmere i de kommende 
år, med henblik på at følge udviklingen i omfanget af 
insulinpumpebehandlingen. På den baggrund bedes ministeren oplyse, 
hvorledes status på området er, herunder oplyse, hvordan disse midler er 
udmøntet pr. region (central pulje, hospitals/afdelingsspecifik øremærkning 
eller indgår beløbet blot i et stort budget). Ministeren bedes endvidere oplyse, 
hvor mange der fik insulinpumper pr. region 2007 og 2008 inden for følgende 
kategorier: Børn, unge, voksne og gravide.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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